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2020Z23042 

Vragen van het lid Gijs van Dijk (PvdA) aan de Staatssecretaris van Sociale 
Zaken en Werkgelegenheid over de overstap naar de Wajong 2010 (ingezonden 
27 november 2020). 

Vraag 1
Welke redenen heeft u voor het stellen van de termijn voor de overstap naar 
de Wajong 2010 op 30 november? 

Vraag 2
Welke voordelen kan een overstap bieden? 

Vraag 3
Wanneer zijn mensen met een uitkering geïnformeerd over de mogelijkheid 
tot overstappen? Vindt u dat mensen voldoende tijd hadden? 

Vraag 4
Vindt u dat het UWV iedereen tijdig had moeten informeren over deze 
mogelijkheid? Is dat controleerbaar gebeurd? Zo nee, hoe hadden mensen 
met een Wajong-uitkering zich dan moeten informeren over de mogelijkheid 
tot overstappen? 

Vraag 5
Kunt u een schematisch overzicht bieden van de verschillen tussen de 
oWajong en de Wajong 2010 en de geharmoniseerde Wajong, zowel qua 
uitkering als qua verplichtingen? 

Vraag 6
Kunt u verklaren dat Ieder(in) en het UWV andere informatie verschaffen over 
de plicht passend werk te aanvaarden in de Wajong 2010, daar Ieder(in) 
schrijft dat de plicht passend werk te accepteren is komen te vervallen, terwijl 
het UWV schrijft dat deze plicht onderdeel kan uitmaken van een 
re-integratietraject?
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